
5. učna ura – DOPOLNILNI POUK 8. razred 

 

UTRJEVANJE: PRESENT PERFECT + EVER, NEVER, JUST 

Ponovimo: 

PRESENT PERFECT + EVER and NEVER 

Present perfect uporabljamo, kadar govorimo o svojih izkušnjah na splošno, ne povemo, kdaj 

so se zgodile. 

ever = do sedaj (kadar sprašujemo po izkušnjah, če mislimo na čas »do sedaj«) 

Have you ever travelled by plane? 

never = ne do sedaj (uporabljamo ga v trdilnih stavkih) 

I've never travelled by plane. 

 

PRESENT PERFECT + JUST 

Kadar želimo izraziti, da se je nekaj zgodilo pred kratkim, uporabimo present perfect in JUST. 

What have you just done? 

I've just washed my hair. 

 

Reši vaje: 

  


